
Oświadczenie złożone 

przez senatora Zbigniewa Cichonia 

na 59. posiedzeniu Senatu 

w dniu 16 kwietnia 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

W związku z wybudowaniem autostrady A4, która przebiega przez Tarnów, zgłosił się do mnie 

przedstawiciel samorządowców, konkretnie pan prezydent miasta Tarnowa, który powołał się na stanowisko 

tychże samorządowców i w ich oraz własnym imieniu przedstawił postulat, aby nie pobierać opłat za 

przejazd autostradą na odcinku, który przebiega przez miasto. 

Jako argument podano, że przejazd przez miasto w celach komunikacyjnych, między dzielnicami miasta 

Tarnowa, jest konieczny, a jeżeli będzie odbywał się przez autostradę, to będzie szybszy i wygodny. 

Natomiast w przypadku, gdy zostanie ustalona opłata za ów przejazd, zaistnieje ryzyko, że wiele osób, chcąc 

uniknąć tej opłaty, będzie poruszać się po obrzeżach Tarnowa czy przez samo centrum miasta Tarnowa, co 

spowoduje olbrzymie zakorkowanie miasta i problemy, jak wiadomo, związane ze smogiem i innymi 

negatywnymi zjawiskami. 

W związku z tym występuję z postulatem, uważając go za słuszny, aby z owych opłat zrezygnować. 

Zbigniew Cichoń 


